
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji

ProtokółNr 26/1/2023

Obrady rozpoczęto 9 stycznia 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:34 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:
1. Michał Cichocki
2. Marian Król
3. Jarosław Lasota
4. Danuta Leśniewicz

5. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłRobert Plech - Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Robert Plech stwierdził, że porządek obrad został przekazany
radnym wraz z zawiadomieniem.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król , Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Robert Plech

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Starosty Koneckiego przekazanej

przez Ministerstwo Sprawiedliwościw dniu 24.10.2022 r.
4. Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Powiatowego Urzędu Pracy

w Końskich przekazanej przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej w dniu
09.11.2022 r.

5. Analiza treści pisma przekazanego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Powiecie
Warszawskim Zachodnim w dniu 28.11.2022 r.

6. Analiza treści petycji sołectwa Niebo skierowanej do Przewodniczącego Rady Powiatu
w dniu 23.12.2022 r.

7. Sprawy różne.

Ad .3.
Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Starosty Koneckiego przekazanej przez
Ministerstwo Sprawiedliwościw dniu 24.10.2022 r.
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Przewodniczący Komisji Robert Plech stwierdził, że treść skargi oraz wyjaśnienia Starosty
Koneckiego członkowie Komisji otrzymali. Ponadto został przygotowany projekt uchwały,

który również został udostępniony radnym.

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zaopiniowania skargi.

Glosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopiniowania skargi na działalność Starosty Koneckiego
z dnia 24 października 2022 r.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król , Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Robert Plech

Komisja podjęła Uchwałę Nr XXVI/I/2023 w sprawie zaopiniowania skargi na działalność

Starosty Koneckiego z dnia 24października2022 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

AdA.
Wypracowanie opinii w sprawie skargi na działalność Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich

przekazanej przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej w dniu 09.11 .2022 r.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że treść skargi oraz wyjaśnienia

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich członkowie Komisji otrzymali. Ponadto
został przygotowany projekt uchwały, który również został udostępniony.

W dyskusji wzięli udział:

Wiceprzewodniczący Komisji Marian Król zapytał czy aby podmiot otrzymał

dofinansowanie musi utworzyć stanowisko pracy, czy na podstawie zamiaru utworzenia
takiego stanowiska dofinansowanie może zostać przyznane.

Radny Michał Cichocki stwierdził, że istotne jest, z jakiego programu wnioskodawca chce
skorzystać, ponieważ można złożyć wniosek w sprawie doposażenia stanowiska pracy lub
na utworzenie stanowiska pracy. Zwrócił uwagę, że skarżący prowadzi jednoosobową

działalność, a wniosek złożył o doposażenie stanowiska pracy i dlatego wniosek nie został

uwzględniony. Dodał, że z przedstawionych przez PUP w Końskich dokumentów wynika,
że niejednokrotnie podmiot korzystałz różnych form pomocy.

Na tym dyskusjęzakończono.

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaopiniowania
skargi .

Glosowano w sprawie:
podjęcie uchwały komisji w sprawie zaopimowarua skargi na działalność Dyrektora
Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich.

Wyniki glosowania
ZA : 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Robert Plech

Komisja podjęła Uchwałę Nr XXVI/2/2023 w sprawie zaopiniowania skargi na działalność

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.5.
Analiza treści pisma przekazanego przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Powiecie
Warszawskim Zachodnim w dniu 28.11.2022 r.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że treść pisma radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem.

W dyskusji wzięli udział:

Radca Prawny Iwona Bogacka-Urban zwróciła uwagę, że pismo zawiera podstawowe braki ,
ponieważ powinien być wskazany adres do korespondencji gdyż podmiot, który wysłał maila
może być fikcyjny . Natomiast odnośnie treści, powinno nastąpić doprecyzowanie przedmiotu.

Radny Michał Cichocki zaznaczył, że z treści przekazanego maila nic nie wynika. Jednym
ze sposobów rozwiązania tej sprawy jest wystąpienie o uzupełnienie przedmiotu skargi ,
natomiast drugi to pozostawienie bez rozpoznania z powodu braków formalnych.

Radny JarosławLasota podkreślił, że w treści maiła nie zostały wskazane żadne zarzuty.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Komisji Robert Plech złożył wniosek o pozostawienie przedmiotowego
pisma bez rozpoznania, ponieważ nie zawiera imienia i nazwiska, adresu wnoszącego skargę

oraz jej przedmiotu, czyli nie spełnia warunków formalnych procedowania skarg. Dodał,

że zgodnie z § 8 ust. 1 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 8 stycznia 2002r. w sprawie
organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków, skargi i wnioski niezawierające

imienia i nazwiska (nazwy) oraz adresu wnoszącego pozostawia się bez rozpoznania.

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie

przedmiotowy wniosek.

Głosowanowniosek w sprawie:
pozostawienie pisma bez rozpoznania.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne :
ZA (5)
Michał Cichocki, Marian Król, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Robert Plech

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek w sprawie pozostawienia pisma przekazanego w dniu
28 listopada 2022 roku przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Powiecie
Warszawskim Zachodnim bez rozpoznania.
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Ad.6.
Analiza treści petycji sołectwa Niebo skierowanej do Przewodniczącego Rady Powiatu w dniu
23.12.2022 r.

Przewodniczący Komisji Robert Plech poinformował, że w dniu 23 grudnia 2022 roku
wpłynęła do Przewodniczącego Rady Powiatu petycja sołectwa Niebo. Treść petycji została

udostępniona radnym w systemie e-sesja. Zapytał czy wzorem poprzednich petycji zasadne jest
wystąpienie do Zarządu Powiatu o opinię.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Michał Cichocki zwrócił uwagę, że zasadnym by było przeprowadzenie przeglądu

dróg powiatowych i podjęcia czynności zmierzających do przekazania lub zamiany odcinków
dróg z gminami, które nie mają charakteru drogi powiatowej.

Przewodniczący Komisji Robert Plech dodał, że Zarząd Powiatu powinien również rozważyć

przeprowadzenie rozmów z Nadleśnictwem Barycz celem partycypacji w kosztach
przedsięwzięcia lub ewentualnej zamiany dróg.

Radny Michał Cichocki zaznaczył, że w przypadku zamiany istotną kwestią do uzgodnienia
jest uregulowanie sprawy użytkowania.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Komisji Robert Plech reasumując zapytał, czy Komisja akceptuje
propozycję w sprawie wystąpienia do Zarządu Powiatu o opinię z sugestiami podjęcia rozmów
z przedstawicielami Nadleśnictwa Barycz celem partycypacji w kosztach przedsięwzięcia lub
ewentualnej zamiany dróg.

Komisja zaakceptowała propozycję Przewodniczącego.

Ad.7.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji
podziękowałza uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisj i
Skarg, Wniosków i Petycji

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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